
 

               Norsk Shih Tzu klubb (NSTK)  

 

Referat fra styremøte 11.09.2023 kl. 19.00 – Teams 
Tilstede: Ritha Vangen,  Lene Granholt, Wenche Langdalen, Anna Regine Svee, Anne Lise Edvardsen og  Eva K Larsen 
Tilstedet under sak 02/23 - Jan E Klaastad 
 
 
Sak 01/23 Godkjenning av referat 24.08.2023: Godkjent med kommentarer.  
 
Sak 02/23 Økonomisk status v/Jan: Holder på med oppgjør fra siste arrangement 
 
03/23 -  Rasespesialen:  Oppsummerer rasespesialen på Nærbø 
               Det jobbes med rasespesialen som er planlagt den 19 mai 2024  
 
08/23 -  Valentinvalpen vil arrangeres i Drammen hundepark den 24/25 februar-24.  Det vil i tillegg til valpeshow 
være mulig for veteraner og juniorer kan delta på uoffisiell show. Annonse blir lagt ut.  
Vi ønsker gavepremier til loddsalg denne helgen.  
 
07/23  Seminar 2023/2024. Arbeidsgruppen har startet opp planlegging av avlyste seminar, til forhåpentligvis første  
måneder i 2024.  
 
Eventuelt: 
a) Shih Tzu Nytt : NSTK ønsker fortsatt å knyte til seg redaktør og redaksjonsmedarbeider. Og oppfordrer samtidig 
alle til å sende inn stoff til bladet. Det være seg hverdagen med sin/sine hunder, opplevelser osv osv…. 
 
d) Brårud 15 og 16/6- 2024 vil også denne gangen være samarbeid med NBK. Flere dommere er booket til denne 
helgen.  
 
g) Championatboken Bind III, er under utarbeidelse, ansvarlig Kari Hundhammer og Hildur Johnsen  
 
i)NSTK/UK ønsker utstillingskomite i alle landsdeler, nord, midt, vest og øst Norge.  
Skal rasespesialen kunne rullere rundt i landet er vi avhengig av komite rundt om, som for eksempel finner egnet 
sted, rigging, rydding m.m. Komiteen kan evn også planlegge valpeshow m.m om ønskelig.  
Kunne du tenke deg å sitte i en komite med samarbeide med UK, ta kontakt med oss.   
 
j) Spørsmål om retningslinjer for hvem som kan stille hund på våre utstillinger av styre/uk.  
Viser til NKK`s regelverk. NSTK har ingen eget regelverk for dette.  
 
k) Av praktiske årsaker har Lene Granholt overtatt som materialforvalter.  
 
l) Styret ønsker alle klubbrelaterte henvendelser sendt til klubbens email og ikke via sosiale media/private mailer.  
 
m) Det er ønskelig med medlemsmøte og vi har satt av den 11 oktober kl 19.00 til dette. Saker som ønskes tatt opp 
må sendes klubben så snart som mulig. Møtet vil foregå på Teams. Annonse lages og sendes Kari for publisering.  
 
n) Retningslinjer for annonsering av valper i klubbregi: AHR jobber fram et forslag som legges fram til årsmøtet.  
 

 



o) Retningslinjer for avlskrav er årsmøtesak. Om ikke NKK kommer med sine «avlskrav» til vår rase før årsmøtet, vil 
dette bli tatt opp på neste årsmøte.  
 
p) Gjennomgang av saker til neste årsmøte.  
 
 
 
Eva K Larsen 
Sekretær NSTK  
 
 
 
 


